
 

 

 

Sørkedalen skole  

 

Møteprotokoll Driftsstyremøte 20.11.24 Sørkedalen skole 

Til stede: Ingrid Nyhus, Per Barth Lilje, Torfinn Lødøen Gaarden, Marte 

Grøttumsbraaten, Live Lannem Thorvaldsen, Jenny Kahrs Henriksen, Karoline 

Hoel Balstad, Corsin Hösli, Magnus Tanderø, Christine Aandstad, Cato Helgesen 

Forfall: Kjartan Medle   

Saksliste: 

Sak 30/24 Innkalling godkjent. Innkallingsansvarlig beklager at 

utsendelsen inneholdt den første versjonen av forrige 

møteprotokoll og ikke den nyeste versjonen.    

Sak 31/24 Møteprotokoll fra 18.09.24 godkjent   

Sak 32/24  Undervisning og læring på Sørkedalen skole 

- Gode resultater på nasjonale prøver  

- Sørkedalen minecraft company avsluttet 

- Ny Donaldperiode i gang; «Jul i Sørkeby» 

- Vi får besøk av Arild Midtun, som tegner Donald i Norge 

- Jubileumsfeiringen tidligere i høst ble en 

kjempesuksess.  

- Oppussing av Saks pågår, Driftstyret vil få en omvisning 

neste møte i januar. Skolen og Markaskolen bidrar 

økonomisk til oppussingen.  

Sak 33/24 Status økonomi 

- Stabil utvikling på økonomi, Skolen og Markaskolen har 

fortsatt et mindreforbruk og SAKS har et merforbruk.  

Sak 34/24  Informasjon fra skole og AKS 



- Skolen deltok på Lysvandringen 

- SAKS har svømt i høst og nå fortsetter skolen med 

svømming for de samme elevene. God fremgang!  

- Skolen er snart klar for en studietur, og det planlegges 

for at Markaskolen skal få besøke Hamar Naturskole. 

- Skolen hadde besøk av Grave Bullen. 5 trinn på Bogstad 

var også invitert til å høre på og møte henne.  

Sak 35/24 Driftstyret vedtok å videreføre Strategisk plan som den 

ligger, ut skoleåret 24/25.  

Sak 36/24  Eventuelt:  

- Driftstyret vil bli varslet dersom elevene som slutter, 

slutter av skolerelaterte årsaker.    

- Skolestarterne våre vil alle motta et brev der det 

fortelles om skolen og at de må ta kontakt om de har 

spørsmål eller vil ha en omvisning på skolen.  

- Åpen dag kan tidligst arrangeres på nyåret. Skolen vil 

uansett invitere inn skolestarterne i medio jan/feb.  

- Barnehage og skolen var fornøyd med foreldremøtet i 

Ulvestua. Mange stilte spørsmål og alle ble invitert til å 

ta kontakt om det var noe man lurte på.   

- Sørkedalen og Bogstad er i gang med mange spennende 

fellesprosjekter, både for elever og lærere. Dette 

arbeidet vil videreføres.   

- Om driftstyret kjenner til lag som vil trene på skolen må 

de be lagene ta kontakt med kontorkonsulent for 

booking, event ass.rektor.  

- Det er fortsatt ikke muligheter for at Sørkedalen 

kommer opp som alternativ skole for «Bogstad-

adresser».   

- Elevrådet blir invitert til møtet i januar. 

Elevrådsarbeidet har stått litt i ro, men 

elevmedvirkningen skal økes i tråd med LK- 20. 

Elevrådet har ønsket seg karneval i februar, noe vi 

selvsagt må få til.  



- Rektor informerte at det er ingen planer om 

nedleggelse for skolen. Skolen må allikevel stå på og 

drive god skole og produsere gode resultater, noe som 

vil være det viktigste for skolen. Assisterende rektor 

gjorde også oppmerksom på at organisasjonen ved 

skolen er liten og sårbar og må tas vare på. 

Aktivitetsnivået på andre områder enn 

kjernevirksomheten, kan føre til for stor slitasje på 

organisasjonen. 

- Neste møte blir 14. jan. 2025, kl 17.00, på Sørkedalen 

skole.  

 

        

       Oslo, 26.11.2024   

 

 

               Ingrid Nyhus                  Cato Helgesen  

                    Leder                                   Sekretær 


